
Interpelácia č. 3/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Bulla: 
Aká bola návštevnosť digitalizovaného mestského kina Slávia za rok 2016 a aká bola 
priemerná návštevnosť na jeden film. Počas premietaní v kinosále je chladno, ľudia sedia vo 
vetrovkách. Prečo je tomu tak? Na tu prvú časť otázky vás poprosím písomne, stačí, tie čísla.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čísla vám poskytneme, tie sú spracované. Už teraz vám môžem však povedať, že medziročne 
narástol počet návštevníkov. Ja by som aj v tomto prípade chcel poďakovať zamestnancom 
mestského kultúrneho strediska, pretože tie aktivity, ktoré vedú k rozšíreniu reklamy alebo 
ponuky nášho kina smerujú nielen k tunajším trebišovským záujemcom, ale smerujú aj 
k okolitým obciam a myslím, že aj toto je ukážkou a myslím tie zvýšené počty  premietnuté 
v číslach sú ukážkou toho, že tá práca zo strany mestského kultúrneho strediska je aktívna. Je 
predpoklad, že v tomto prípade myslím s výhľadom na ďalšie roky aj vzhľadom na ponuku, 
ktorú mestské kultúrne stredisko v rámci kino predstavení ponúka bude stále vyšší.  
Čo sa týka pocitu to, čo ste hovorili. Áno, máme aj my takéto informácie. Pravdepodobne 
možným riešením je to, že sa táto budova stane súčasťou projektu, ktorý bude riešiť jej 
zateplenie, prípadne energetickú úsporu, ktorá sa potom prejaví v konkrétnych číslach.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Spôsob vybavenia: písomne 
MsKS 
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VEC: 
Odpoveď na interpeláciu č. 3/2017 
 

Zriadenie, resp. oživenie prevádzky kina, jeho digitalizácia, bol istotne správny krok.  Získanie strateného 
diváka po vynútenej prestávke je proces dlhodobý, ale darí sa nám to, o čom svedčia i čísla: 
 
Rok 2015: 
Počet predstavení : 355 
Hrubá tržba: 51 905 € 
Počet divákov: 13 386 
Priemerná návštevnosť na jedno predstavenie: 37 divákov 
Rok 2016: 
Počet predstavení : 369 
Hrubá tržba: 55 532,50 € 
Počet divákov: 14 109 
Priemerná návštevnosť na jedno predstavenie: 38 divákov 
Rok 2017: 3 MESIACE 
Počet predstavení: 100 
Tržba: 18 995 € 
Počet divákov: 4903 
Priemerná návštevnosť na jedno predstavenie: 49 divákov 
   
Vaša interpelácia, že v kine je chladno, zima, sa zakladá na pravde len čiastočne. Chladnejšie je paradoxne 
vtedy, keď vonku je „teplejšie“.  MsKS ako dobre viete nemá vlastný zdroj tepla a je vykurované 
prostredníctvom teplovodu dodávateľom tepelnej energie. Vtedy, keď sú vonku  nižšie teploty dosahuje 
vykurovacia voda vyššie teploty a vtedy sa dá kinosála prostredníctvom vzduchotechniky vykúriť. Keď sú 
vonku  teploty okolo nuly, alebo -5 až plus 5 stupňov vykurovacia voda má len cca 40 stupňov, čo na 
vykurovanie prostredníctvom vzduchotechniky nestačí. Tá daný vzduch schladí natoľko, že systém je neúčinný. 
Radiátory v kine nie sú a ani žiadny iný alternatívny zdroj tepla. 
Sú jednotlivci, ktorým chlad v sále vadí, ale nie je ich veľa. Väčšie sťažnosti sú na staré sedačky, ktoré majú už 
31 rokov a sú zastarané po všetkých stránkach. Diváci žiadajú väčšie pohodlie i za cenu zníženia kapacity sály. 
 
S pozdravom 
 
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
 
 
 
 

Ing. Ľubomír Bulla 
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